



Referat af bestyrelsesmøde onsdag d. 11. juni 2025 kl. 19.00

Deltagere: Steen Errebo, Jens Andersen, Thomas Frederiksen, Jacob Kunø, Jørgen Stokbæk, René Aarup og Lotte Haugaard.

Afbud: Karen Møller

Proaktivitet ved formanden

Steen bød velkommen.

Henset til som nævnt på sidste møde, skal der kigges ind i mødestrukturen, og det ses allerede af denne dagsorden.

Der sendes meget rundt via mails, og Steen ser gerne at ansvarlig tilkendegiver, at tage aktion på den pågældende mail.

Hensigten er at mails videresendes til de ansvarlige for det pågældende område. Hvis ikke ansvarlig findes, vil mails blive sendt til alle.

Thomas opfordrede til, at bestyrelsens medlemmer på facebook deler klubbens opslag.

Siden sidst:

v/ trivselsudvalget

Lotte gav status på arrangement 21/6. Der er ikke så mange tilmeldte, men forventningen er at arrangementet gennemføres.

Spar Nord Fonden, Forår sommerland, Nordjyske Mediehus og DGI ønsker at hylde de frivillige i foreningslivet, og det gør de med gratis billetter til Fårup sommerland. Billetterne skal bruges i weekenden i uge 32.

Det undersøges om der skal ansøges om billetter og hvor mange.

..v/ anlæg/hal

Thomas informerede at René har forespurgt på etablering af pickleball-bane. Fonden er ikke umiddelbart interesseret.

Thomas har skrevet oplæg til udlejning af klublokale, og foreslår at klubben tilbyder at holde fødselsdage, teambuilding mm. Dette skal naturligvis være profitgivende for klubben. Jacob

spurgte ind til om der kan være issues i forhold til mistet tilskud fra kommunen. Lokaletilskud nedskrives med ca. 30% af lejeindtægten, når klublokale udlejes.

Det blev aftalt, at der kigges ind i forskellige senarier for afholdelse af sådanne tilbud.

Jens ser gerne at medlemshvervning er det primære fokus.

Jørgen opfordrede bestyrelsen til, at gå i tænkeboks omkring støtte og koordinering til transport af skolebørn.

..v/ fonds-/sponsorudvalget

Intet nyt

..v/ sportsudvalget (kl. 20.15)

René informerede om, at træningsplanen ændres således der mandag eftermiddag bliver en ekstra træningsmulighed. Det er for både juniorer og seniorer, og varer 2 timer.

I vinterhalvåret bliver der kamptræning om tirsdagen.

Thomas spurgte ind til om det vil have indvirkning på prisen for juniortræning. Træningsformen om tirsdagen ændres, og prisen afhænger af om man deltager i 2 eller 3 gange træning om ugen.

Jens opretter det i foreninglet, og ligeledes pay&play-priser på alt.

I den forgangne weekend blev der afholdt camp for juniorer. Kommunikationen omkring afholdelse af campen var utilstrækkelig, men tilbagemeldingerne på selve afviklingen har været positive.

René ser at der er stort potentiale i afholdelse af camps.

Mandag aften bliver der drop-in padel. René opfordrer til at tilbuddet kommunikeres ud til de 41 padel medlemmer.

René har deltaget i trænerkursus i pickle-ball, og vil gerne introducere pickle-ball i klubben.

Økonomi v/ regnskabsføreren

Forud for mødet har Jens rundsendt status på økonomien.

Aftaler omkring afregning til Steen og Niels Gjørup udestår stadig.

Budgettet ser fint ud.

Der er ikke udsendt status på padel, da der ikke har været ret mange bevægelser.

Dags dato er der tilgået 5 nye padelmedlemmer.

Størrelsen på kontingenter til DGI og Tennisforbundet afhænger af antal medlemmer i klubben.

Jens har forsøgt at få opkrævningen nedjusteret grundet den store medlemsafgang på padel.

Der blev stillet spørgsmål til, hvad klubben får for kontingent til tennisforbundet. René oplyste at det bl.a. er adgang til deres turneringsstruktur.

Medlemsstatus:

Tennis: 185 - hvoraf 22% er juniorer.

Padel: 41

Hjørring Firma Sport v/ Jørgen

Jørgen har kontaktet formand i HFS Per Svenningsen med det formål, at få et møde efter afgang af næstformanden i HFS.

Per Svenningsen er vendt tilbage på sms, og vil gerne mødes. I sms'en oplyser Per Svenningsen, at HFS til mødet vil medtage en konsulent.

Jens foreslog at der tages kontakt til Tennisforbundet for yderligere bistand.

Steen kontakter Per Svenningsen og Tennisforbundet.

Efterfølgende har Steen talt med Per Svenningsen, som henviser til, at HFS afventer svar på deres skrivelse af 30. marts 2025. Dette er der svaret på tidligere; Vi forsøger igen med henvisning til vores skrivelse af 6. april 2025.

Svar til Kim herunder henvendelse fra Peter L.

Jacob og Lotte har holdt endnu et møde med Kim og Peter.

Efterfølgende har Peter fremsendt mail til bestyrelsen gående på en undring omkring tilbagemelding givet på ovennævnte møde. Jacob kontakter Peter for at få et møde i stand.

Skriftlig svar til Kim udarbejdes asap af Jacob, Steen og Lotte.

Overvågning herunder tilbagelevering af udstyr

Det blev drøftet om der skal være mere kameraovervågning i klubhuset.

Et ønske er, at der etableres kameraer på banerne, så man hjemmefra kan se om der er vand på banerne, samt kamera i hallen og køkken.

Jens kigger ind i priser.

Nyt fra Fonden

En murer har i dag kigget på om der skal sættes nye fliser op i herreomklædningsrummet. Fonden afventer tilbud fra mureren. Der er endvidere kommet tilbud på malerarbejde i omklædningsrummet, som der evalueres på.

Fonden er blevet forespurgt om Jørgen Bæk kunne være halinspektør. I kontrakten mellem Fonden og klubben fremgår det, at udgifter til almindeligt vedligehold afholdes af tennisklubben, hvorfor Jørgen Bæk ikke kan være ansat af Fonden.

I dag faktureres Fondens andel af Jørgen Bæks timer til Fonden.

Fonden er velvilligt indstillet på, at dække udgifter til medlemshvervning.

Det blev besluttet, at René laver oplæg til projektspecifik skrivelse til Fonden.

De ansøgte midler ønskes anvendt til opstart af samarbejde med en professionel fundraiser, samt til decideret medlemshvervning.

Aktiviteter – herunder padel

Se punkt v/ sportsudvalg.

Siden sidst v/ formanden

Brandvagt Danacup bliver grundet for få tilmeldinger ikke aktuelt.

Steen har møde med sygehusets personaleforening den 12. juni.

Eventuelt herunder næste møde

Den 19. juni er der møde i Vrå med DTF, JTU og DGI. René, Steen og Jacob deltager.

René ønsker at skabe fremdrift i det regionale samarbejde.

Visionsmøde afholdes efter den 19. juni.

I forbindelse med sommercamp har der været tale om brug af hjælpetrænere og aflønning deraf. Forventningen er at deltagerantallet ikke er særligt højt, hvorfor det bliver René, Kasper og eventuelt 2 hjælpetrænere.

Der afholdes U18 JTU stævne den 21/6 i HTK. Der er behov for en turneringsansvarlig dertil. Hvis ikke der er andre som melder sig på banen, tager René opgaven.

Efter tilretning i bookingsystemet, således det kun er muligt at booke 1 times padel, og ikke som hidtil 2 timer, er der kommet en henvendelse fra Torben Stampe, som finder det til gene ikke længere at kunne booke 2 timer som vanligt.

Henvendelsen blev drøftet på mødet, og beslutning om 1 times booking fastholdes. Steen besvarer henvendelsen fra Torben Stampe.

Næste møde torsdag d. 6. august kl 19.